

Date: 25th March, 2024.

Subject: Cambridge Exam Preparation and Exam Timetable.

Dear Parents,

We at Crown Private School are doing our best to ensure that our students are ready for the for the coming **SECONDARY CHECKPOINT/IGCSE/AS & A level** examinations. It is our responsibility to support and guide our students for this important phase of their life. Until now, **we have completed the syllabus** and will now continue with past paper practice in preparation for the Mock and Final Board examination.

Please note the following:

- Attendance is mandatory for Mock Examination, Revision Lessons and Final Cambridge Examination.
- We will have **one more** mock examination in the following dates mentioned below:

Please click on the link below for the following timetable.	
25 th - 28 th March, 2024.	Online Additional Practice Sessions (Grade 8,10-12).
Monday, 15 th April, 2024	School Re-opening Day.
16 th - 18 th April, 2024.	Grade 8, Mock 2 Examination.
22 nd - 29 th April 2024.	Grade 10 Mock 2 Examination.
16 th - 23 rd April, 2024.	Grade 11 Mock 2 Examination.
16 th - 18 th April, 2024.	Grade 12 Mock 2 Examination.
22 nd - 24 th April, 2024.	Final Secondary Checkpoint Timetable: Grade 8.
16 th April, 2024 -13 th June, 2024.	Final Cambridge IGCSE/AS/A-Levels Examinations May- June Series 2023.



- Please refrain from planning any travel during the EID/Spring Vacation as students will have additional support lessons for the Cambridge Examinations.
- The **final examination timetable** is added as links along with this document. Please check the dates carefully.
- Students should report to school following their regular school time. Buses will be available in the morning time ONLY.
- On the days when examination finishes **after 02:00 pm** parents are requested to collect their children from Gate #3. Return bus service will not be available.
- When there are two or more examinations in the same session, they will be conducted one after the another with a short-supervised break in between.
- Additionally, students will have extra revision classes between **09:00 am – 10:30 am** during the Spring break from **25th - 28th March, 2024**. These sessions will focus on Past papers, Skill development needed for Exams and Do's and Don'ts.
- Students are expected to attend the revision lessons from **25th - 28th March, 2024**. Students spring break begins from **31st March, 2024 - 14th April, 2024** and ensure you use this time to study and revise for your upcoming board examinations.

Best regards,

Dr. Kishor Pillai

Dr. Kishor Pillai
Director / Principal

التاريخ: 25 مارس 2024.

الموضوع: جدول الاختبارات والإعداد لاختبارات كامبريدج.

أولياء الأمور الأعزاء:

نحن في مدرسة كراون الخاصة نبذل قصارى جهدنا للتأكد من أن طلبتنا مستعدون للاختبارات القادمة (SECONDARY CHECKPOINT/IGCSE/AS & A level)، إن مسؤولية دعم وتوجيه طلبتنا في هذه المرحلة المهمة من حياتهم هي من أهم أولوياتنا، نفيديكم علمًا بأننا قد أكملنا المنهج الدراسي وسنبداً الآن بالتدريبات الورقية استعدادًا للاختبارات التجريبية والنهائية لكامبريدج.

يرجى ملاحظة ما يلي:

- الحضور إلزامي للاختبار التجريبي وحصص المراجعة واختبار كامبريدج النهائي.
- سيكون لدينا اختبار تجريبي آخر في التواريخ التالية المذكورة أدناه:

Please click on the link below for the following timetable.	
25 th - 28 th March, 2024.	Online Additional Practice Sessions (Grade 8,10-12).
Monday, 15 th April, 2024	School Re-opening Day.
16 th - 18 th April, 2024.	Grade 8, Mock 2 Examination.
22 nd - 29 th April 2024.	Grade 10 Mock 2 Examination.
16 th - 23 rd April, 2024.	Grade 11 Mock 2 Examination.
16 th - 18 th April, 2024.	Grade 12 Mock 2 Examination.
22 nd - 24 th April, 2024.	Final Secondary Checkpoint Timetable: Grade 8.
16 th April, 2024 -13 th June, 2024.	Final Cambridge IGCSE/AS/A-Levels Examinations May- June Series 2023.



- نرجو من أولياء الأمور عدم التخطيط لأي سفر خلال عطلة العيد/إجازة الربيع حيث سيحصل الطلبة على حصص دعم إضافية لاختبارات كامبريدج.
- سيتم إضافة جدول الاختبارات النهائية على شكل روابط كما هو موضح أعلاه، يرجى التحقق من التواريخ بعناية.
- يجب على الطلبة الحضور إلى المدرسة بعد انتهاء دوامهم الدراسي المعتاد، ستكون الحافلات متاحة في التوقيت الصباحي فقط.
- في الأيام التي ينتهي فيها الاختبار بعد الساعة 02:00 ظهراً، يرجى من أولياء الأمور اصطحاب أبنائهم من البوابة رقم 3، لن تكون خدمة حافلات متوفرة في وقت المغادرة.
- عندما يكون هناك اختباران أو أكثر في نفس اليوم، سيتم إجراؤهما واحداً تلو الآخر مع استراحة قصيرة بينهما مع وجود المشرفين.
- بالإضافة إلى ذلك، سيحصل الطلبة على حصص مراجعة إضافية بين الساعة 09:00 صباحاً و10:30 صباحاً خلال عطلة الربيع من 25 إلى 28 مارس 2024، وستركز هذه الحصص على الأوراق السابقة وتنمية المهارات اللازمة للاختبارات.
- يجب أن يحضر الطلبة حصص المراجعة في الفترة من 25 إلى 28 مارس 2024، وستبدأ عطلة الربيع للطلبة من 31 مارس 2024 إلى 14 أبريل 2024، كما يجب التأكد من استخدام هذا الوقت للدراسة والمراجعة لاختبارات كامبريدج القادمة.